
Verslag Algemene Ledenvergadering MVV’58 2021 

Datum: 24 november 2021 

 

1. Welkom 

Ron Wammes (voorzitter) opent de online Algemene Ledenvergadering en heet iedereen van 

harte welkom. Ron licht toe dat we hopen dat de volgende Algemene Ledenvergadering weer live 

in de kantine kan plaatsvinden. Tevens licht Ron toe dat de agenda voor de Algemene 

Ledenvergadering is ingekort. Reden hiervoor is dat we vooral de aandacht willen vestigen op het 

feit dat er door het feit dat Friso Luimes zich niet herkiesbaar heeft gesteld en Ron Wammes 

aftreedt er een acuut bestuursprobleem dreigt, die de continuïteit van de club in gevaar kan 

brengen. 

 

2. Vaststelling ALV-notulen d.d. 16 december 2020 

De notulen worden overeenkomstig vastgesteld. 

 

3. Algemene stand van zaken MVV’58 

Ron Wammes licht toe dat de club er ondanks de Corona crisis goed voor staat. Het aantal leden 

is licht gegroeid. Op dit moment hebben we 447 spelende leden en de club staat er financieel 

goed voor. Marijke zal dit verder toelichten. 

 

4. Financieel verslag en begroting seizoen 2021 – 2022 

Marijke van Mourik-de Wildt (penningmeester) licht de cijfers toe. Als gevolg van de Corona crisis 

is onze belangrijkste inkomstenbron, de kantine, heel fors is gedaald. Door goed met elkaar 

samen te werken, zijn de kosten verlaagd (denk aan efficiënter gebruik van de trainingsvelden, 

waardoor minder elektra voor de verlichting hoeft te worden gebruikt). Bovendien hebben we de 

nodige (Corona)subsidies aangevraagd en ontvangen. Tevens een compliment aan alle leden en 

sponsors, die de club gedurende deze lastige periode trouw zijn gebleven en keurig de contributie 

/ sponsorbijdrage hebben betaald. 

Al met al hebben we over het seizoen 2020 – 2021 een positief resultaat gerealiseerd van € 

7.805, wat in deze Corona tijd een heel bijzonder en goed resultaat is. Marijke krijgt de 

complimenten van Ron en de aanwezigen voor deze bijzondere prestatie.  

 

Normaal gesproken wordt de kascontrole gedaan door de kascommissie, bestaande uit Janneke 

de Waal en Patrick Grisel. In verband met de Corona maatregelen heeft Jeroen Buys, in overleg 

en met toestemming van de kascommissie, de kascontrole uitgevoerd en akkoord gegeven.  

Het jaarverslag van MVV’58 kan op verzoek worden gedeeld. Hiervoor kan een mail worden 

gestuurd naar penningmeester@mvv58.nl 

 

Marijke presenteert de begroting voor het seizoen 2021 – 2022. We verwachten een verlies van  

€ 3.496 voor het komende seizoen. Voornaamste reden is dat de inkomsten vanuit de kantine 

nog onzeker zijn als gevolg van Corona. Tevens wordt er komend seizoen behoorlijk geïnvesteerd 

in onderhoud aan het terrein en de velden, waaronder de aanschaf van nieuwe doeltjes, 

aanbrengen /vervangen van hekwerk langs de velden en de aanleg van een sproei-installatie op 

veld 2 en 3.  

De ALV keurt de jaarrekening 2020 – 2021 unaniem goed en stemt ook unaniem in met de 

begroting voor het seizoen 2021 – 2022. 

 

 

 

 



5. Status bestuur: voordracht en vacature(s) 

Friso Luimes licht toe dat ondanks herhaalde oproepen en gesprekken met veel mensen er zich 

tot nu toe slechts 1 kandidaat heeft gemeld voor een bestuursfunctie, namelijk Antoinette van 

Smorenburg. Het bestuur draagt Antoinette voor als nieuw bestuurslid. Antoinette wordt unaniem 

gekozen als bestuurslid.  

Friso licht toe dat we echter meer mensen nodig hebben in het bestuur om de continuïteit van de 

club te kunnen waarborgen. Het bestuur is teleurgesteld dat er zich tot op heden niet meer leden 

hebben aangemeld voor het bestuur. Dit heeft er mede toe geleid dat Friso zich niet herkiesbaar 

heeft gesteld voor een nieuwe periode in het bestuur. De aanwezigen betreuren het dat Friso er 

mee stopt, maar danken hem voor zijn inzet in de afgelopen jaren voor MVV’58.  

Het bestuur organiseert op woensdag 01 december een “inloopavond” om met leden van 

gedachten te wisselen hoe we het bestuur weer volledig kunnen krijgen. Iedereen, die 

belangstelling heeft om mee te denken of in het bestuur een rol wil vervullen, is van harte 

welkom. 

 

6. Afscheid Ron Wammes  

Na 10 jaar actief te zijn geweest in het bestuur van MVV’58, waarvan de laatste 7 jaar als 

voorzitter, heeft Ron aangegeven dat hij stopt als voorzitter en bestuurder. Ron heeft het met 

veel plezier gedaan en dankt de mede bestuursleden en alle vrijwilligers voor hun inzet en 

bijdrage. Voor hem is het een goed moment om het stokje over te geven aan een nieuwe 

generatie. Adri Vink heeft een mooie speech voor Ron waarin de persoonlijke hoogtepunten van 

Ron als bestuurder van MVV’58 in de afgelopen jaren worden benoemd.  

De heer Griedo Bel reikt namens de KNVB de waarderingsspeld uit aan Ron Wammes. Hiermee is 

Ron verrast. Hij licht toe met veel plezier in het bestuur te hebben gezeten en dankbaar te zijn 

voor alle steun en hulp de afgelopen jaren. 

 

7. Rondvraag 

Henny van Eck: kan er budget worden vrijgemaakt om met spoed onderhoud te verrichten aan 

veld 2? Veel spelers klagen over de slechte staat van het veld. Het bestuur zal dit bespreken met 

de onderhoudscommissie. Hier komen we op terug. 

 

8. Sluiting 

Het bestuur dankt alle aanwezigen voor hun inzet en bijdrage aan onze mooie club.  

Hopelijk kunnen we elkaar snel weer live zien in de kantine. 


